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PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2024  
 

 

Tid:   21 februari 2024 kl 19.00  

Plats:  Orkesta bygdegård  
 

 

Mötet öppnas  

Ordförande Anders Brismo hälsar alla välkomna och öppnar årsmötet.  

 

1 Årsmötesfunktionärer  

- Val av ordförande  

Jack Junel valdes till mötesordförande.  

- Val av sekreterare  

Anmäldes att styrelsen utsett Pelle Andersson till mötessekreterare.  

- Val av två personer att jämte ordförande justera årsmötets protokoll  

Johan Winberg och Jonas Feldin valdes till justeringsmän.  

 

2 Fastställande av röstlängd  

Konstaterades att 35 närvarande var medlemmar i NJVK och därmed röstberättigade.  

 

3 Fråga om årsmötet är stadgeenligt utlyst  

Mötet utlyst via Svensk Jakt, Facebook, mailutskick och hemsida.    

Årsmötet konstaterade att det därmed var stadgeenligt utlyst.  

 

4 Fastställande av dagordning  

Årsmöte fastställde den föreslagna dagordningen.  

 

5 Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse 

Anders Brismo lämnade en muntlig redogörelse över händelser och aktiviteter under det 

gångna verksamhetsåret.  Bl a nämndes att kretsen utsatts för ett avancerat bedrägeri. 

Styrelsen redogjorde för vidtagna åtgärder, polisanmälan, förstärkning av de interna 

rutinerna för attestering och betalningar samt att kretsen tecknat en ansvarsförsäkring för 

att nämna några. Kassör Åke Fröderberg kommenterade ekonomin och svarade på frågor. 

Årsmötet lade berättelsen till handlingarna utan ändringar.  

Frågor från deltagarna kring bedrägeriet besvarades av styrelsen och mötet fastställde 

verksamhets och förvaltningsberättelsen 
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6 Revisorernas berättelse  

Revisionsberättelsen föredrogs av Ordföranden varefter den lades till handlingarna. 

 

7 Fastställande av balansräkning  

Årsmötet beslöt att, i enlighet med revisorernas förslag, fastställa den föreslagna 

balansräkningen.  

  

 

8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  

Årsmötet beslöt att, i enlighet med revisorernas förslag, bevilja ansvarsfrihet för 

styrelsen.  

 

9 Val av ordförande  

Till kretsens ordförande valdes Anders Brismo på 1 år 

 

10 Val av ledamöter och suppleanter till kretsens styrelse.  

Efter förslag/påpekande från valberedningen beslutade stämman att antalet ordinarie 

ledamöter skulle uppgå till 7 i enlighet med stadgarna samt 4 suppleanter.  

 

Stämman beslutade att styrelsen skulle ha nedanstående sammansättning: 

Åke Fröderberg (vald till 2026)         

Johan Berger (vald till 2026) 

Pelle Andersson (vald till 2025) 

Jimmy Gustavsson (vald till till 2025) 

Kjell Åkerström (vald till 2025) 

Robert Svensson (vald till 2025) 

 

 

Till ny styrelsesuppleant valdes 

Maria Zetterlund (vald till 2026). 

Håkan Svensson (vald till 2025). 

Pia Kukka (vald till 2026). 

Johan Winberg (vald till 2025). 

 

 

11 Val av revisorer och suppleanter 

Stämman beslutade omvälja Tomas Bergström och Krister Envall till revisorer på 1 år.  

Suppleanter Esbjörn Holm och Anders Björkander valdes på 1 år. 
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12 Val av ombud till länsstämman.  

Styrelsen fick i uppdrag att ta hem frågan och utse representanter. 

       

13 Val av valberedning  

Stämman beslutade välja Jonas Feldin (Danderyd) sammankallande och Peter Bokström 

(Täby-Vallentuna). 

 

 

 

 

14 Styrelsens förslag  

 

a) i ärenden, varöver länsjaktvårdsföreningen infordrat yttrande. Ingen fråga.  

b) angående inkomna motioner. Ingen motion. 

c) angående övriga ärenden. Inga ärenden.  

 

15  Bestämmande av sättet att kalla till nästa årsmöte och ev extra möte 

Beslöts att kallelse skulle ske på samma sätt som innevarande år. 

 

16 Övriga frågor som årsmötet beslutar ta upp till behandling 

Gemensam kommunjakt på vildsvin, mötet uppdrog åt styrelsen att fortsätta samtalen 

med Vallentuna kommun och återkomma när det finns ett ”erbjudande”. 

Valberedningen vittnade om svårigheter att hitta rätt personer till styrelsearbetet, och 

pekade särskilt på att nuvarande numerär på ledamöter är väl statisk, föreslog att ett mer 

flexibelt antal 5-7 ledamöter och 2-4 suppleanter skulle underlätta arbetet. Mötet uppdrog 

åt styrelsen att titta närmare på frågan, och lägga fram förslag till nästa årsmöte.  

 

17 Mötet avslutas  

Mötesordföranden konstaterade att alla tagna beslut varit enhälliga samt förklarade 

årsmötet avslutat.  

 

Styrelsen tackade mötesordförande Jack Junel och alla närvarande för väl genomfört 

årsmöte.  

 

Vid protokollet  

 

 

___________________________________  

Sekreterare Pelle Andersson  
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Justeras  

 

 

________________________________  

Ordförande Jack Junel 

 

 

 

 

_________________________________  

Justeringsman Jonas Feldin 

 

 

___________________________________  

Justeringsman Johan Wiberg 


